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Yttrande angående Yrkande angående 
markanvisning permanenta husbåtsplatser på 
Lindholmshamnen 
 
Yttrandet 
Demokraterna, Moderaterna, Liberalerna och Kristdemokraterna anser att husbåtar på rätt 
plats kan vara ett trevligt inslag i stadsmiljön. Det är även viktigt att få fram fler 
studentbostäder. Förslag liknade detta har diskuterats, initierats och utretts under förra 
mandatperioden.  
 
För att detta projekt ska ge nytta för staden gällande resurseffektivitet och 
stadsbyggnadsmässig trevnad vill vi framföra följande som är viktigt aspekter, för att vi i 
ett senare skede ska vilja gå vidare med de framtagna förslaget till markanvisning: 

• Husbåt-projektet inte får bli så resurstungt att det tränger undan andra viktigare 
studentbostadsprojekt innehållande fler studentbostäder. 

• Omkostnaderna runt projektet ska inte belasta staden och skattebetalarna utan ska 
påföras exploatören. 

• En noggrann dialog ska föras med de boende i området där husbåtarna ska 
placeras. 

• Det får inte blir för trångt mellan husbåtarna så kontakten med vattnet försvinner. 
• I markanvisningen ska krav ställas på omhändertagande av husbåtarna. 
• Husbåtarna får ej blir för höga och störa utsikten från kajpromenaden eller för 

närliggande bostäder för mycket (vilket den föreslagna platsen ser ut att kunna 
uppfylla). 
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